
 

Skolebestyrelsesmøde  
Mandag den 24. august - 2020 kl. 17.15 - 19.15  

Deltagere: Klaus, Bo, Mia, Anette, Kathrine, Line, Kristian, Mette, Klaus (medarbejder), Anette 
(Viceskoleleder), Lasse  
Afbud: - 

 

Dagsorden:  
 

1. Godkendelse af referat 
 

2. Konstituering af bestyrelsen 
Klaus er genvalgt som formand 
Mia er valgt som næstformand 
Data for skolebestyrelsen opdateres på hjemmesiden hurtigst muligt.  

 
3. Orientering 

a. Formand 
8/10 er der dialogmøde omhandlende budget 2021 og skoleanalysen.  

b. Elevråd  
Ikke valgt endnu. Spørgsmål: Lille elevråd inviteres med? Der vil 
arbejdes med en inddragelse af det lille elevråd i 
skolebestyrelsesarbejde.  

c. Skoleleder 
Status på ansættelser. Efter genopslag har et enigt ansættelsesudvalg 
peget på en kandidat til at varetage matematik og fysik/kemi og 
science. Vores midlertidige ansættelse, der varetager historie ifm. en 
delvis sygemelding har fundet fast arbejde og har sidste dag på 
Juelsminde skole d. 26/8. Der arbejdes på en løsning på dette.  

 
4. Årshjul, bestyrelsesarbejde, årsberetning 

a. Drøftelse, spørgsmål, kommentarer 
Bruttoliste over emner, der kan behandles i skolebestyrelsen: 
Trafik (ved alle hvordan Kiss’n’ride virker?)  
Økonomi (Her ligger aftale om faste halvårlige præsentationer og drøftelser)  
Principper (De forskellige principper skal til eftersyn og et eller flere skal måske 
gennemarbejdes) 
Børne- og ungepolitik og Juelsminde skoles kernefortælling (forældreinddragelse) 
Engagement i skolebestyrelsen (vejen til skolebestyrelsen, er den kendt af alle?)  
Fødeskoler - og børnehaver (samarbejde med disse - formål og konkrete tiltag) 



 

De udendørs rammer (skaber de udendørs rammer optimale forudsætninger for 
læring?)  
Sund skolepolitik  (Herunder udbuddet i kantinen)  
 
Årsberetning:  
Kathrine, Mia, og Klaus er i udvalget der udarbejder en årsberetning.  
   

5. Ny skolepolitik/kernefortælling 
a. Status og drøftelse 

Dette punkt er udsat til der er en færdig kernefortælling.  
 

6. Evt.  
Forespørgsel om snusproblematik blandt de større elever. Lasse har snakket med 
SSP og fortæller om dette på de kommende forældremøder.  
 
 
 


